
Bestyrelsesmøde 21. juli 2022

Tilstede: Jan, Maja, Bente, Karen, Mads

Dagsorden:

Havevandring

a. Grus til stier: Karen bestiller

Have 35-52, 1 sæk gang 3 17-34, 1 sæk gang 2 Bentes vej 

b. Døde haver: Bente og Maja kontakter

nr 24, nr 107, 

c. Klippe hæk: Mads skriver ud

nr 20, nr 56 ukrudt, nr 87

d. Husnumre: Mads skriver ud

nr 117, nr 53, nr 19

e. Vejbom: Maja spørger Randi om de har låst op

Vi låser, hvis den åbnes igen af andre købes ny lås

f. Container: Jan skriver ud at der ikke må parkeres på kirkestien

Vurderingsudvalg

Der er bøvl med vurderingerne. Bestyrelsen holder et møde med kredsen efter 
sommerferien. Maja ringer til kredsen tirsdag 2. august.

Arkivering & IT

a. Dropbox: genoptages, men der arbejdes på at finde et alternativ

b. Mail: Jan kigger på et alternativ til gmail, for at centralisere mails med en team 
account

c. Dokumentskabeloner: intet at bemærke

Have 115c

a. Advokatvalg
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Grønborg eller Foldschack

b. Områdeinddeling: Vi kigger gammel GF referat igennem 

udefra

a. Ordensreglement

Frydenlund har spurgt om ordensreglement, alle 4 haveforeningernes reglementer 
ligger online

b. Hækhøjder

Oldhøjen har spurgt om dispensation ud til asfaltvejen ved kommunen på 180cm

Bestyrelsen godkender forslaget.

Bestyrelsen fremsætter forslag til ændring af ordensreglementet til næste GF

Formandens opgaver hjælper vi alle med mens han er på ferie

Næste møde inden den 21. august, præcis dato findes efter Maja snakker med kredsen den 
2. august.
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